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SA.0012.2.6.2016 

Protokół nr 6/16 

z posiedzenia Komisji Budżetowej odbytego w dniu 27 czerwca 2016 r. 

w Gminnym Ośrodku Kultury w Goleszowie, ul. Cieszyńska 25. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Budżetowej Karol Lipowczan. 

Przewodniczący o godz. 15
00

 otworzył posiedzenie i po powitaniu członków Komisji oraz 

gości oświadczył, iż w posiedzeniu uczestniczy 10 członków Komisji, co pozwala na 

podejmowanie prawomocnych decyzji.  Nieobecni radni: Aleksandra Chmiel, Janusz Kożdoń, 
Krzysztof Madejski, Piotr Wodarczyk. Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do 

protokołu, lista obecności gości stanowi załącznik nr 2. 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad, który radni otrzymali: 

1. Regulaminy przyznawania nagród za osiągnięte wyniki sportowe oraz 

w dziedzinie kultury. 

2. Opiniowanie zmian w budżecie Gminy na 2016 rok oraz zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej na lata 2016-2023. 

3. Opiniowanie projektów uchwał. 

4. Sprawy bieżące. 
 

Porządek obrad został przyjęty przez aklamację. 
 

Ad.1. Regulaminy przyznawania nagród za osiągnięte wyniki sportowe oraz 

w dziedzinie kultury. 

Propozycja uchwały w sprawie określenia zasad i trybu przyznawania i pozbawiania oraz 

rodzajów i wysokości nagród i wyróżnień za osiągnięte wyniki sportowe – przedstawił 

Inspektor ds. sportu, rekreacji i promocji gminy Tomasz Lenkiewicz. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Karol Lipowczan otworzył dyskusję. 

Radny Rafał Glajcar zaproponował znalezienie bardziej obiektywnej formuły wartościowania 

wskazanych w projekcie dyscyplin sportowych oraz ich zweryfikowanie. Radny zwrócił 

również uwagę, aby nie zamykać katalogu dyscyplin sportowych, gdy na obszarze Gminy 

Goleszów znajdują się obiekty i tereny, które dają możliwość rozwijania innych dyscyplin 

sportowych, jak np. sporty lotnicze. 

Następnie podał do rozważenia wprowadzenie następujących uwag: 

− w § 1 pkt 5b dopisanie „na terenie Gminy Goleszów”, aby ograniczyć wnioskujących do 

tych, którzy działają na terenie gminy, 

− weryfikowanie wniosków o przyznanie nagród zarówno pod względem formalnym jak 

i merytorycznym przez Radę Gminy, a nie zespół ds. nagród wskazany w § 1 w pkt. 8; 

radny proponuje, aby wnioski były składane do Rady Gminy, Rada Gminy poprzez 

powołany zespół lub komisję stałą oceni te wnioski i następnie przedstawi Radzie do 

rozstrzygnięcia; 

− w § 2 pkt 2 rezygnację z wskazanej kategorii senior, natomiast wprowadzenie np. granic 

wiekowych, 

− wprowadzenie zapisu, że nagrodę przyznaje się 1 raz na 5 lat, chyba że osiągnięty 

zostanie wynik sportowy lepszy, niż ten za który już została przyznana nagroda, 

− ograniczenie ilości nagród, określenie konkretnej ilości nagród przyznanych w ciągu roku, 
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− wprowadzenie przepisu określającego, że wartość nagrody nie może być „mniejsza 

niż…”, np. ¼ najniższego miesięcznego wynagrodzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan uważa, że nie należy rezygnować z powołanego 

przez Wójta Gminy zespołu ds. nagród. Przewodniczący zaproponował, aby Wójt 

przedstawiając Radzie Gminy osoby proponowane do otrzymania nagrody przedkładał 

również protokoły z prac zespołu weryfikującego wnioski. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar poinformował, że zespół weryfikujący wnioski mógłby 

składać się z pracowników urzędu oraz radnych. Wójt również zaproponował rozważenie 

kwestii dotyczącej ilości i wartości nagród. Wójt uważa, że lepszym rozwiązaniem jest 

nagradzanie najlepszych z najlepszych sportowców, czyli wyznaczenie mniejszej ilości 

nagród, ale o wyższej wartości. 

Następnie Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie złożoną przez radnego Rafała 

Glajcara propozycję, aby wnioski o przyznanie nagród weryfikowane były przez Radę 
Gminy, a nie zespół powołany przez Wójta Gminy składający się z pracowników urzędu. 

Członkowie Komisji Budżetowej 8 głosami „za” opowiedzieli się za wprowadzeniem zapisu 

o weryfikowaniu przez Radę Gminy wniosków o przyznanie nagród za osiągnięte wyniki 

sportowe. 

Inspektor Tomasz Lenkiewicz zwrócił uwagę, że brak wskazania konkretnych kwot nagród 

może budzić wątpliwości nadzoru prawnego. 

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki uważa, że wyróżnienia te mają mieć 
charakter symboliczny, dlatego jasno sformułowane reguły nie spowodują napięć 
i możliwości popełnienia błędów. 

Przewodniczący Komisji poprosił o składanie konkretnych wniosków, aby odnieść się do 

przedstawionych propozycji. Przewodniczący poinformował, że dyskusja nad projektem 

uchwały będzie jeszcze prowadzona. 

Ostatecznie, na koniec dyskusji radny Rafał Glajcar złożył wnioski formalne: 

1) aby w § 1 pkt 5b dopisać „na terenie Gminy Goleszów” – wniosek został przyjęty 

9 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”; 

2) aby ograniczyć ilość nagród w roku, aby wskazać górną granicę ilości przyznanych 

w ciągu roku nagród – wniosek nie został poddany pod głosowanie ze względu na brak 

wskazania konkretnej liczby nagród, wniosek do rozważenia przez inspektora ds. sportu; 

3) aby wprowadzić zapis, że nagrodę przyznaje się raz na 4 lata, chyba że osiągnięty 

zostanie wynik sportowy lepszy, niż ten za który już została przyznana nagroda 

(w trakcie dyskusji radny Marek Cywka zaproponował cykl 4-letni) – wniosek został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Propozycja uchwały w sprawie warunków i trybu przyznawania dorocznej nagrody za 

osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury - 

omówiła Inspektor ds. organizacji pozarządowych i prasy lokalnej Małgorzata Szteler-

Furmaniuk  

Przewodniczący Komisji Budżetowej Karol Lipowczan otworzył dyskusję. 

Radny Rafał Glajcar zaproponował następujące zmiany zapisów: 

− w § 1 ust. 1 dookreślenie, że przyznawana jest jedna nagroda, 
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− w § 2 ust. 1 pkt 3 dopisanie „na terenie Gminy Goleszów”, aby ograniczyć wnioskujące 

instytucje i podmioty do tych, które działają na terenie gminy, 

− w § 2 ust. 8, 9 – zgłoszenia przekazuje się do Rady Gminy, Rada Gminy dokonuje oceny. 

Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan zaproponował, aby nie ograniczać wręczania 

nagrody tylko na sesji, aby w § 2 ust. 10 zostało zapisane, że miejsce i czas wręczenia 

nagrody wskazuje Rada Gminy. 

 

Ad.2. Opiniowanie zmian w budżecie Gminy na 2016 rok oraz zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej na lata 2016-2023. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej na 2016 rok (nr SA.0006.32.2016) - 

projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Skarbnik Beata Kubaczka omówiła proponowane zmiany w budżecie Gminy Goleszów. 

Ponadto, nawiązując do omówionego na poprzednim posiedzeniu Komisji projektu uchwały 

w sprawie pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Cieszyńskiego, Skarbnik 

poinformowała, że zapisana w budżecie kwota 87.868 zł, to jest 50% wydatków, które Powiat 

przeznaczy na remont drogi powiatowej (w Kisielowie).  

Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan otworzył dyskusję. 

Przewodniczący zapytał o zwiększenie środków w wys. 13.140 zł na zakup usług pozostałych 

na cmentarze. Skarbnik wyjaśniła, że w związku z zawarciem umowy z ZGK w Cieszynie na 

utrzymanie cmentarzy komunalnych, konieczne jest dokonanie przesunięć między 

paragrafami. 

Następnie Przewodniczący, odnosząc się odbytej w SP w Dzięgielowie wizji lokalnej, zwrócił 

uwagę, że radni na spotkaniu nie zostali poinformowani o ogłoszonym przetargu na adaptację 
poddasza. Przewodniczący poprosił o przekazywanie dokładnych informacji na temat 

wykonywanych remontów oraz na jakie dokładnie prace przeznaczane są środki. 

Kolejno Wójt Gminy Krzysztof Glajcar szczegółowo omówił kwestię utworzenia Centrum 

Usług Wspólnych w związku z pytaniem radnego Rafała Glajcara. Radny zapytał, czy 

utworzenie tej jednostki budżetowej nie powinno spowodować oszczędności. Wójt 

poinformował o konieczności poniesienia kosztów związanych z wyposażeniem jednostki, 

m.in. na zakup oprogramowania, certyfikatów i upoważnień, natomiast w dalszej 

perspektywie czasowej funkcjonowanie jednostki może przynieść oszczędności. 

Radny Rafał Glajcar zwrócił również uwagę na zwrot nienależnie pobranej subwencji 

i konieczność zapłaty odsetek w wys. 10.000 zł, w związku z podaniem przez Przedszkole 

„ToTu” nieprawdziwej informacji dotyczącej ilości dzieci. Radny uważa, że należy 

zareagować i poinformować przedszkole o konsekwencjach popełnionego błędu. 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wydanie pozytywnej opinii do projektu 

uchwały. W głosowaniu brało udział 10 radnych. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 9 głosami „za”, przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów na 

lata 2016-2023 (nr SA.0006.33.2016) - projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu. 

Skarbnik Beata Kubaczka omówiła wprowadzone zmiany w wieloletniej prognozie 

finansowej. 

Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan otworzył dyskusję. 



Protokół nr 6/16 z posiedzenia Komisji Budżetowej odbytego w dniu 27 czerwca 2016 r.  strona 4 

 

Radny Rafał Glajcar poinformował o oburzeniu mieszkańców Puńcowa w związku 

z informacją o przesunięciu realizacji modernizacji ul. Kojkowickiej w Puńcowie. 

Inwestycja miała być realizowana z udziałem środków unijnych w ramach wspólnego 

projektu z Powiatem Cieszyńskim i Gminą Trzyniec. Wójt wyjaśnił, że wszystkie formalności 

aplikacyjne zostały załatwione w terminie, jednak Komitet Monitorujący nie przyznał temu 

projektowi odpowiedniej pozycji punktowej, co utrudnia, ale nie uniemożliwia aplikację 
o środki unijne. Projekt nie został odrzucony, więc jest nadzieja, że te środki uda się 
pozyskać, trzeba jednak zaczekać do sierpnia. Wójt potwierdził, że droga jest w fatalnym 

stanie, zwłaszcza na 300 metrowym odcinku i w związku z tym trzeba będzie doraźnie ją 
naprawić. 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wydanie pozytywnej opinii do projektu 

uchwały. W głosowaniu brało udział 10 radnych. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 9 głosami „za”, przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”. 

 
W tym momencie, o godz. 17

20
 Przewodniczący Komisji Budżetowej ogłosił 5 minut przerwy. 

 

Ad.3. Opiniowanie projektów uchwał. 

Projekt uchwały nr SA.0006.30.2015 zmieniającej uchwałę w sprawie programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt - załącznik nr 5 do 

protokołu. 

Inspektor ds. ochrony przyrody Jerzy Sikora poinformował o konieczności podjęcia ww. 

uchwały w związku z zastrzeżeniami nadzoru prawnego do części uchwały nr 0007.16.2016 

z dnia 30 marca 2016 r. Inspektor omówił wprowadzone poszczególne zmiany zapisów 

w uchwale wskazane przez nadzór. 

Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan poddał pod głosowanie wydanie pozytywnej 

opinii do projektu uchwały. W głosowaniu udział brało 10 członków Komisji. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

Projekt uchwały nr SA.0006.31.2015 zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 2016 roku - załącznik 

nr 6 do protokołu. 

Kierownik Działu ŚRiFA w GOPS w Goleszowie Agnieszka Podżorska przedstawiła projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan, wobec braku głosów w dyskusji, poddał pod 

głosowanie wydanie pozytywnej opinii do projektu uchwały. W głosowaniu udział brało 10 

członków Komisji. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

Projekt uchwały nr SA.0006.34.2015 w sprawie utworzenia Centrum Usług Wspólnych 

w Goleszowie i nadania statutu - załącznik nr 7 do protokołu. 

Sekretarz Gminy Renata Sikora przedstawiła projekty uchwał dotyczące utworzenia Centrum 

Usług Wspólnych. 

Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan poddał pod głosowanie wydanie pozytywnej 

opinii do projektu uchwały. W głosowaniu udział brało 10 członków Komisji. 
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Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

Projekt uchwały nr SA.0006.35.2015 w sprawie określenia jednostki obsługującej i jednostek 

obsługiwanych oraz zakresu obowiązków powierzonych jednostce obsługującej w ramach 

wspólnej obsługi - załącznik nr 8 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan poddał pod głosowanie wydanie pozytywnej 

opinii do projektu uchwały. W głosowaniu udział brało 10 członków Komisji. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

Ad.4. Sprawy bieżące. 

Radny Marek Cywka poprosił o umieszczenie lustra drogowego na skrzyżowaniu ul. Polnej 

z ul. Myśliwską w Dzięgielowie oraz poinformował, że tablica informacyjna CME na ul. 

Kulisza ogranicza widoczność. 

Radny Leonard Musioł poprosił o umieszczenie lustra drogowego na skrzyżowaniu 

ul. Granicznej z ul. Cieszyńską w Puńcowie. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej zamknął posiedzenie o godz. 17
50

. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała:        PRZEWODNICZĄCY 

Aneta Sikora          Komisji Budżetowej  

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 

              Karol Lipowczan 


